
 
Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

 
 
Bestyrelsesmøde referat tirsdag den 11. juni 2024, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 
Kasserer Claus Flach Claus@flach.dk  
Bestyrelse Lars Gandrup Petersen larsgandruppetersen@gmail.com 
Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  
Bestyrelse Linda Cerup-Simonsen (Afbud)  linda.cerup.simonsen@gmail.com 
1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 
2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 
Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 
Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese   frese@mbuna.dk 
Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 
Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ga@koda.dk 
Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 
Ungdomssejlads Niels Ole Sloth  (Afbud)           nos@northrisk.dk 
Hovmester Jakob Christensen info@restaurant-strejf.dk 

 
 
Referent  

Johannes. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Claus har nedenstående kommentarer til sidste referat. 
Pkt. 9 Økonomi 
Claus har fået hul igennem til banken. Der bliver et møde med banken om vores rentemu-
ligheder m.m. 
 
Det blev vurderet/diskuteret om klubben skal gå over til den nye OMBORD platform. Om-
bord er til hjemmeside, administration af både og medlemmer. Ombord samarbejder med 2 
økonomisystemer, Dinero og E-conomic. Dinero er det billigste for os da det også har et løn-
system inkluderet. Dinero vil være enklere, billigere og måske kan bogholderen spares. Om-
bord kan sættes i gang hurtigst muligt, der er stemning for at gøre det, men der er i første 
omgang nedsat et udvalg med Henrik, Morten, Susanne og Claus til hurtig undersøgelse af 
Ombord og faciliteterne til vores brug. Dinero kan tages i brug afhængig af opsigelsesvars-
let (køb af det) og indpasning af regnskabet. 
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Tekst der er skrevet med kursiv, er emner der måske ikke er omtalt på mødet. 
 

2. Bestyrelsen 
Intet nyt 
 

3. Hovmesteren 
Jakob orienterede om situationen og de økonomiske forhold ved at drive kabyssen. 
Jakob gav udtryk for en vis optimisme. Maj måned havde været god.  
Hovmesterens opgaver ved det forestående jubilæum blev gennemgået. Alle møbler mm på 
terrassen vil blive fjernet/flyttet i løbet af aftenen. Teltet kommer onsdag morgen. 
 
Vedrørende nyt til køkkenet. Jakob har bestilt 2 nye ovne og en ny opvaskemaskine. Der skal 
monteres et nyt osmoseanlæg inden opvaskemaskinen kan monteres. Hovmesteren har be-
talt en a conto på 70.000, -. Samlet pris på nyt til kabyssen vurderes til 160.000, -. 
 
Vedrørende ventilationsanlægget.  

• Peter vurderer om det tilbud vi har fået er det rigtige. Flere tilbud ønskes. Henrik 
Madsen inddrages igen. 

• Johannes kontakter kommunen for eventuel støtte til ventilationsanlægget. 
• Claus snakker med revisorene om finansieringen.  

 
Den vejledning, om brug af klublokalet, som hænger på opslagstavlen, er fortsat gældende, 
bortset fra forevisning af medlemskort. 
 

4. Ungdomsudvalget 
Optimistsejlerne. Der er 5-6 optisejlere. En B-sejler og en C-sejler. Der er tilknyttet to træ-
nere. 
Emil klarer sig rigtig flot og vandt stævne i Rungsted. 
Optimisterne er til stævne i Hellerup den 15. og 16. juni. 
Sletten har udlånt 2 RIBs til OCD. 
Sletten Cup bliver 17. august. Der afholdes et stævnemøde snarest. 
 
J70erne. Der blev alligevel ikke nogen deltagelse til VM i Skovshoved. Båden nåede ikke at 
blive målt ind.  
 
49er sejlerne. Der sejler/træner tre besætninger i Århus for tiden. To drengebesætninger og 
en pigebesætning. Trænere bliver tildelt sejlerne uden udgift for SB. Vores OL-sejlere får no-
get Team Danmark støtte, fortæller Niels.  
 
Bestyrelsen besluttede, at den katamaran der ligger i foreningshaven, skal Niels ikke give no-
get for. Den bedes bare flyttet.  
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Morten skriver en tekst til Susanne, om hvilke joller der kan afhentes gratis. Susanne udsen-
der efterfølgende. 
 
Susanne skriver til alle, 5-6 stykker, betalende kajaksejlere, om at Sletten Bådeklub stopper 
med at udleje pladser til kajakker, men at de kan melde sig ind i kajakklubben, som kan 
overtage vores kajakstativer. 
 
 

5. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 
Jubilæet. 
Den 15. om formiddagen. Sejlads for joller, J70ere og kølbåde. Skippermøde, Lars og Linda 
koordinerer. 
Den 15. om aftenen. Middag, musik og fest. Alt udsolgt allerede. Aktivitetsudvalget er PÅ. 
Den 16. reception. Der udsendes indbydelser som Janne har lavet. Indbydelseslister udfærdi-
ges. 
 
17. august. Sommerfest.  
 
Forslag til efteråret. 
Sejlerkursus og gode råd, sejlerforståelse, havnemanøvre m.m. Johannes foranlediger 
Familiekapsejladser Hven Rundt i 2024. Johannes arrangerer. 
VHF/DSC opfriskningskursus.  
Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m.  
 

6. Kabysudvalget 
Input under jubilæet og under hovmesteren. 
 

7. Teknisk udvalg 
Der indkaldes til arbejde vedrørende afløbsledninger under klubhuset. Peter foranlediger. 
 

8. Materiel 
Nedenstående punkter tages op ved næste møde. Oversigt ønskes.  
En af klubbens RIBs er punkteret? RIBen er lappet. 

• Trailer i stykker, meddeler Henrik. Trailer sælges. 
• Morten nævner at ældste RIB er 4 år gammel. Undersøger om evt. tilskud til ny fra kommu-

nen. Beslutning udskydes. 
• Der står to 29ere på Mallorca. Deres fremtid??? Skal blive der vurderes det. 
• Den 49er der står i haven sælges. Hvem foranlediger??? Niels bedes se på sagen. 
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• En katamaran står i haven. Hvad skal der ske med den. Foræring til Niels, som selv har 
skaffet den. 

• Der skal sælges én 29er trailer. Hvem foranlediger??? Niels bedes se på sagen. 
 
Vedrørende legetøjsmuseets opsigelse. Morten tjekker nye muligheder for opbevaring. 
Peter tjekker muligheder. 
Eventuelt bag Simons golfklub. 
Eventuelt på jollepladsen. 
 

9. Økonomi 
Claus har fået hul igennem til banken. Der bliver et møde med banken om vores rentemulig-
heder m.m. 
Det blev vurderet/diskuteret om klubben skal gå over til den nye OMBORD platform. Det vil 
være enklere, billigere og måske kan bogholderen spares. Der er stemning for at gøre det, 
men der er i første omgang nedsat et udvalg med Henrik, Morten og Claus til nærmere un-
dersøgelse af sagen. 
Morten har nu bolden for at fremskaffe et møde, her eller der. HASTER! 
Susanne undersøger opsigelsesvarsel til Klubmodul. Opsigelsesvarsel er 6 måneder. 
 
Claus vil bede Niels om at undersøge om at klubben får en bestyrelsesforsikring. 
Claus kæmper med alle klubbens forsikringer. 
Forslag kunne være at bede en assurandør komme og se på klubbens nødvendige forsikrin-
ger og bede ham opsige alle øvrige. Bortset fra KLUBHUSET. 
 

10. Onsdagssejladser 
Intet nyt 
 

11. Hjemmesiden 
Hjemmesiden er blevet ”renset” for uaktuelt stof. Morten forestår. 
 

12. Søhesten 
Udkommer igen efter jubilæet. 
 

13. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder:  
11. juni 
Juli ingen møder 
13. august 
10. september 
8. oktober 
12. november 
10. december 
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14. Eventuelt 
 
Henrik oplyser, at kommunen/udvalget har behandlet klubbens ønsker vedrørende forenings-
huset og følgende er muligt, som jeg husker det: 
2/3 af kælderen laves til omklædning sammen med kajakklubben, dog uden bademulighed. 
SB får et mødelokale på 1. salen. Lokalet mod nord.  
Ikke oplyst noget om tidsplanen for udførelsen? Henrik bedes undersøge dette. 
 
 
 
 
  
 
 


